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12. ma świadomość, że decyzje 
dotyczące dodatków członków Komitetu 
za udział w posiedzeniach oraz wysokości 
takich dodatków podejmuje Rada; 
ubolewa, że w związku ze stopniowym 
znoszeniem ograniczeń w podróżowaniu 
związanych z pandemią COVID-19 Rada 
zdecydowała się nie uchylać tymczasowej 
decyzji na 2021 r. przyznającej dodatek w 
wysokości 145 EUR za zdalny udział 
członków w posiedzeniach, który 
obowiązywał do 25 maja 2023 r., kiedy to 
przyjęto nową decyzję Rady ustalającą 
ryczałtową stawkę w wysokości 145 euro 
dziennie za zdalny udział w posiedzeniach; 
uważa, że zdalny udział jest ważnym 
instrumentem dla nowoczesnych instytucji, 
biorąc pod uwagę, że, między innymi, 
obniża koszty posiedzeń i pozwala na 
szersze uczestnictwo, szczególnie w 
sytuacjach kryzysowych, czego 
przykładem była pandemia COVID-19; 
uważa jednak, że dodatek z tytułu zdalnego 
udziału, mimo jego obniżenia, jest trudny 
do zrozumienia dla opinii publicznej, tym 
bardziej biorąc pod uwagę różnicę 
wypłacaną członkom Komitetu i członkom 
KR-u za zdalny udział; zauważa, że przed 
wypłatą diety przeprowadza się 
kilkuetapową kontrolę mającą wykazać, 
czy dany członek faktycznie bierze zdalny 
udział w posiedzeniu;

12. ma świadomość, że decyzje 
dotyczące dodatków członków Komitetu 
za udział w posiedzeniach oraz wysokości 
takich dodatków podejmuje Rada; 
ubolewa, że w związku ze stopniowym 
znoszeniem ograniczeń w podróżowaniu 
związanych z pandemią COVID-19 Rada 
zdecydowała się nie uchylać tymczasowej 
decyzji na 2021 r. przyznającej dodatek w 
wysokości 145 EUR za zdalny udział 
członków w posiedzeniach, który 
obowiązywał do 25 maja 2023 r., kiedy to 
przyjęto nową decyzję Rady ustalającą 
ryczałtową stawkę w wysokości 145 euro 
dziennie za zdalny udział w posiedzeniach; 
uważa, że zdalny udział jest ważnym 
instrumentem dla nowoczesnych instytucji, 
biorąc pod uwagę, że, między innymi, 
obniża koszty posiedzeń i pozwala na 
szersze uczestnictwo, szczególnie w 
sytuacjach kryzysowych, czego 
przykładem była pandemia COVID-19; 
ubolewa, że ta nieuzasadniona i 
kosztowna dla europejskich podatników 
praktyka trwała po ustaniu kryzysu 
zdrowotnego; uważa jednak, że dodatek z 
tytułu zdalnego udziału, mimo jego 
obniżenia, jest trudny do zrozumienia dla 
opinii publicznej, tym bardziej biorąc pod 
uwagę różnicę wypłacaną członkom 
Komitetu i członkom KR-u za zdalny 
udział; zauważa, że przed wypłatą diety 
przeprowadza się kilkuetapową kontrolę 
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mającą wykazać, czy dany członek 
faktycznie bierze zdalny udział w 
posiedzeniu;
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54. zauważa, że w 2022 r. całkowita 
produkcja energii elektrycznej 
wytworzonej przez panele słoneczne w 
budynkach Komitetu i KR-u wyniosła 
około 15,5 MWh, co stanowi 0,25 % 
całkowitego rocznego zużycia Komitetu i 
KR-u; zauważa, że od 16 września 2022 r. 
jedynie budynek JDE był wyposażony w 
panele słoneczne; jest świadomy, że ze 
względu na procedury administracyjne 
Komitet i KR będą musiały liczyć się z 
opóźnieniem, zanim będą mogły 
rozbudować instalację paneli słonecznych;

54. zauważa, że w 2022 r. całkowita 
produkcja energii elektrycznej 
wytworzonej przez panele słoneczne w 
budynkach Komitetu i KR-u wyniosła 
około 15,5 MWh, co stanowi 0,25 % 
całkowitego rocznego zużycia Komitetu i 
KR-u; ubolewa, że nie poinformowano go 
o kosztach instalacji i konserwacji paneli 
ani o ich pochodzeniu; zauważa, że od 16 
września 2022 r. jedynie budynek JDE był 
wyposażony w panele słoneczne; jest 
świadomy, że ze względu na procedury 
administracyjne Komitet i KR będą 
musiały liczyć się z opóźnieniem, zanim 
będą mogły rozbudować instalację paneli 
słonecznych;
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